
Skolebestyrelsesmøde 23. april 2025 
Mødet 18. marts blev pga. ikke udmeldt budget udskudt, 

og lagt sammen med mødet 23. april, deraf udvidelse af tidsrammen. 
Tidspunkt:  kl. 16.30-19.30 i Personalerummet  
Mødeleder: Lise Rejnhold Sørensen  
Referent: Sine Erlandsen 
Deltagere: Stinna Midtgaard Kjær, Lise Rejnhold Sørensen, Lars Neckelmann, Peter Nielsen, Julie Pape Olsson, Trine Jespersen (suppleant), Maria Louise Ravnholt, Lærke M. 
Jensen, Sine Erlandsen (referent)  og Pernille Wessel 
Fra elevrådet: William Neckelmann 9y (med til og med punkt 2.)  

Afbud: Lotte Borg, Magda Altinok, Jannie Rasmussen Holdt og Milana Atay 8c 
 

OBS:  
Vær opmærksom på, dels at der er en del forberedelse hjemmefra til punktet om forældresamarbejde,  
og dels at det er et langt møde med informationstunge punkter. Alle bedes derfor fatte sig i korthed.  

Dagsorden 

Afklaring, retning og evt. spørgsmål til refleksion forud for møderne 
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Tid/ansvarlig Dagsordenspunkt Fremstilling Referat 

– drøftelse, handlinger og beslutninger 

16.30-16.35 
Lise/Pernille 

1. 
Godkendelse af referat fra sidste møde 

Opsamling  
Referatet er godkendt. 

16.35-16.45 
Milana/William 

2.  
Elevrådet 

● Kort orientering fra elevrådet om det,  
de er optaget af. 

● Kort opfølgning fra besøget af “Karsten fra 

Kommunen” 

Kort oplæg 

med mulighed 

for spørgsmål 

af afklarende 

karakter 

undervejs 

William fortæller om besøg fra Karsten vedr. 
cykelbus. Skolebestyrelsen ønsker at deltage i 
forsøget med skolebussen. SE kontakter 
Karsten. 
 
William har en forespørgsel med vedr. sidste 
skoledag. Forespørgslen drøftes og den får 
ikke medhold. 
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 16.45-17.00 
 Formandskabet 

 

 3.  
 Nyt fra formandskabet 
 

● Om fortrolighed i forbindelse med skolebestyrelsen 
● Opfølgning omkring Skole og Forældre 

- får bestyrelsens medlemmer 
magasinet Skolebørn tilsendt? 

● Opfølgning fra KMF omkring trafikpolitik 
● Opfølgning i forhold til ønske om Google Docs 
● Opfølgning omk. principper - hvad er pligtigt 
● Nyt fra Advisory Board 
● Forespørgsel ang. bevægelse og variation i 

undervisningen 

 Punktet er kort, og ikke et drøftelsespunkt, men er      
 blot en orientering fra formandskabet. 

Kort 

opsummering 

fra perioden 

siden sidste 

møde 

Vedr. fortrolighed: PW orienterer om, at det 
er blevet undersøgt, hvorvidt der skal skrives 
under på fortrolighedserklæring i forbindelse 
med skolebestyrelsesmøder. Dette er ikke 
nødvendigt. 
 
Vedr. magasinet Skolebørn: Alle medlemmer 
modtager bladet. 
 
Vedr. trafikpolitik: Der er indkommet 
tilbagemelding fra kommunen vedr. ændring 
af busstoppested og standsningsforbud. 
Kommunen og FynBus ønsker ikke at ændre 
på busstoppene. Bestyrelsen bakker op om, 
at formanden kontakter politiet, mhp. at få 
fastslået, om det er lovligt at have busstop så 
tæt på et stærkt befærdet kryds. 
Standsningsforbud på den østlige del af 
Glentevej fra Kertemindestien til indkørsel til 
P-pladsen etableres (i tidsrummet kl. 
07:30-14). 
 
Vedr. Google Docs: Formandskabet og PW har 
undersøgt dette, og det foreslås, at den 
nuværende ordning med at bruge én 
mail-tråd til alt fortsætter. Formen tages til 
genovervejelse ved næste skoleårs 
begyndelse.  
 
Vedr. principper: Skolebestyrelsen har eller er  
i proces med at udarbejde de lovpligtige 
principper. 
 
Vedr. Advisory Board: Lise orienterer om den 
videre proces: Et underudvalg bestående af 

https://www.skole-foraeldre.dk/artikel/magasinet-skoleb%C3%B8rn-0
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de tre deltagende skolebestyrelsesformænd 
er langt i arbejdet med: 
- en “kærlighedserklæring” til folkeskolen 
- en materialebank til brug for 
skolebestyrelser i Odense 
- en kampagne med 100 gode historie fra 
folkeskolen 
 
Vedr. forespørgsel ang. bevægelse og 
variation: PW orienterer om, at det er et 
fokus i team for alle klasser. SE orienterer om, 
at elevrådet arbejder på et kartotek over 
forskellige arbejdsformer, som underviserne 
kan inspirere sig af. SE følger op på det videre 
arbejde med det. 
 

 17.00-17.05  
 Stinna 

 4.  
 Opsamling fra netværksmødet 

● Stinna har været til netværksmøde med  
Rådkvinde og B/Udvalget. Opsamling herfra.  

Kort opsamling Stinna orienterer om netværksmødet. 
 
Der er et nyt møde 5.  maj. 

 17.05-18:00 
 Pernille/Anette 
 

 5.  
 Nyt fra skolen 

● Gennemgang af skolens nye budget 
● Opfølgning omk. skoleårets planlægning 
● Kort omk. trafikdag/trafikindsats på skolen 
● Kort orientering omk. årets gallafest 

Kort orientering med 

mulighed for 

afklarende spørgsmål 

til budgettet 

PW orienterer om, at Børn- og Ungeudvalget  
ønsker at nedsætte en sparringsgruppe med 
forældre, der skal give sparring omkring 
overgang mellem dagtilbud og skole. 
 
Opfølgning på Velfærdens Fundament.  
 
Anette og PW gennemgår budgettet, som i 
alvorlig grad er forringet i fht. sidste års, som 
var meget stramt, og som bestyrelsen derfor 
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ikke godkendte. 
Det aftales, at  
- Stinna drøfter den nye budgetmodel på 
netværksmødet for skolebestyrelser 5. maj, 
hvis hun kan få det med på dagsorden 
- punktet genbesøges til næste 
skolebestyrelsesmøde.  
 
PW orienterer om, at skolen kommende 
skoleår vil planlægge en trafikdag for alle 
elever. 
 
Skolebestyrelsen orienteres om en hændelse 
til skolens gallafest for 7.-9. årgang. 
Bestyrelsen bakker fuldt ud op om skolens 
håndtering.  
 
Der er Åbent Hus på skolen 20. juni.  
 

18.00-18.15 Kort pause med sandwich   

18.15-19.05 6. 
Samarbejde mellem skole og hjem 
Fra gruppearbejde og overordnede drøftelser 
til princip. I dag: Gruppedrøftelser og plenum 

● Med udgangspunkt i det arbejde, som grupperne 
tidligere har lavet, og med inspiration fra 
Munkebjergskolens principper, skal vi have 
formuleret nogle overordnede principper for 
samarbejdet mellem skole og hjem 

● Bestyrelsen bedes orientere sig i de vedlagte 
bilag med henblik på at kunne drøfte det læste i 
mindre grupper. 

 Der blev arbejdet i tre grupper (princippet 
som helhed, kontaktforældre, 
pre/onboarding) og derefter fremlagt i 
plenum. De tre grupper har afleveret ark med 
deres konklusioner, som arbejdsgruppen 
arbejder videre ud fra.  
 
Formandskabet påtager sig opgaven med at 
udarbejde et udkast til næste skb-møde, med 
mindre nogle af de i dag fraværende 
medlemmer ønsker at påtage sig opgaven. 
 
 



Forventede punkter til næste møde 14. maj 2025 kl. 17:00 - 19:30 (i overskrifter):  
Skoleårets planlægning, beslutning omk. “forældresamarbejde”.   
Til et senere møde: Ordensregler og tilsyn med principper. 

Sidste møde før sommerferien: Rundvisning på hele skolen for bestyrelsen. 
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Gruppernes arbejde samles (efterfølgende),  
og en arbejdsgruppe laver et udkast til et princip for 
samarbejde mellem skole og hjem på Risingskolen 
(herunder brugen af Meddelelsesbogen).  

Overvej allerede nu, om du vil deltage i arbejdsgruppen. 

 
 

19.05-19.20 

Formandskabet 

 

7.  
Bestyrelsens beretning 
Første (løse) drøftelse omk. bestyrelsens beretning 

● herunder afklaring af form og indhold 

Kort opsamling på 

dette skoleår fra 

formandskabet 

Formatet på bestyrelsens beretning drøftes. 
 
Der var enighed om at lave en video, med 
små interviews af bestyrelsesmedlemmer. 
Lars vil gerne lave den. 
 
Formandskabet laver et fællesdokument,  
hvor forslag til emner kan skrives. 
 
Det besluttes endvidere, at bestyrelsen stiller 
med en stand til Åbent Hus, hvor videoen 
vises. 
 

19:20-19.30 
 

8.  
Evt. 

 Der orienteres om TikTok og ulovlig 
markedsføring på skoler. 
 
Stinna uddeler Anders And-blade, der handler 
om digital tryghed. 
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